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“Amb la veritat es pot i 
s’ha d’anar a tot arreu”

Tornar 
a començar
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Operació ‘tornada a les aules’
Els centres escolars han tornat a obrir portes aquesta setmana; un total de 70 centres escolars, 
entre públics i privats, donen cabuda aquest 2013-14 a prop de 38.000 alumnes

Com cada any, arriba la segona setmana 
de setembre. Toca netejar-se la sorra dels 
peus i col·locar-se la motxilla plena de 
llibres i llapis. Els 46 instituts i escoles 
públiques i 24 concertades de la ciutat 
acullen, des d’aquesta setmana i durant 
tot el curs 2013-14, 31.766 alumnes 
d’educació infantil, primària i secundària 

obligatòria, una xifra que representa mig 
miler d’alumnes més que el curs passat. 
22.266 alumnes, aproximadament, han 
iniciat les classes d’ensenyament infantil i 
de primària, i 9.500 alumnes les classes de 
secundària. Aquesta xifra, però, pot variar 
depenent dels resultats dels exàmens de 
setembre. Les escoles bressol municipals 

també han posat en marxa les seves activi-
tats el dia 12 de setembre amb un total de 
481 alumnes matriculats. En relació al curs 
passat, s’ha reduït l’oferta en un grup de P3 
a l’escola Rafael Alberti. 
Pel que fa a les obres executades durant 
aquest estiu en els equipaments escolars, 
cal destacar que s’ha renovat la impermea-

bilització de la coberta i les reixes de les 
aules de l’edifici d’educació infantil de 
l’Escola Llorens Artigas amb un cost de 
53.768,46 €; s’ha adequat un dels antics 
mòduls de l’Escola Baldiri Reixac per tal 
d’utilitzar-lo com aulari d’educació infantil, 
amb una despesa de 14.580,97 €. Una al-
tra actuació realitzada de cara a aquest nou 

No tothom comença el curs de la ma-
teixa manera. Les famílies i nens de 
l’escola Bufalà II-Les Ciències l’han 
encetat de forma ben reivindicativa: 
amb una manifestació des de les 
obres del nou edifici fins els mòduls 
prefabricats en els quals continuen 
instalElats provisionalment des de 
fa anys. Entre 200 i 300 persones 
van marxar pel barri de Bufalà com 
a forma de protesta contra els in-
compliments d’Ensenyament, que 
ha anat endarrerint progressivament 

Bufalà 2-Les Ciències i Lola 
Anglada: un nou inici de 
curs sense instal·lacions

la data de finalització de la construc-
ció. Tot i que està previst que acabi el 
primer trimestre de 2014, des de la co-
missió d’obres del centre no creuen en 
la paraula de la Generalitat fins que els 
nens no estiguin a les seves aules. “No 
podem fer altra cosa que pressionar”. 
L’Escola Lola Anglada tampoc ha pogut 
començar el curs al nou edifici, ubicat al 
parc de Ca l’Arnús. Les previsions són 
més optimistes en aquest c as, però: el 
seu acabament està previst per a finals 
d’any.

curs és la renovació d’una part de la coberta 
de l’Escola Mercè Rodoreda, que ha costat 
30.000 €. També s’ha renovat la instal·lació 
d’aigua de l’Escola Gitanjali, amb un cost 
de 28.000 €. Cal recordar també l’entra en 
servei de la nova escola bressol Nero Nas, 
de la qual trobareu informació a la pàgina 
5 del diari.

Sense novetats 
sobre les ajudes 
pels llibres de text
El PP va arribar a l’alcaldia de Badalona 
amb una promesa que va aixecar molta 
polèmica: llibres gratis per tothom. Fins 
l’any passat, però, el govern no va po-
der elaborar una proposta d’ajudes -que 
no gratuïtat-. El pla, no obstant, no va 
convèncer bona part de la comunitat 
educativa, que creu que es pot fer mi-
llor i amb menys diners; l’oposició va 
tombar la idea i va presentar les línies 
d’una alternativa. Des de llavors no hi ha 
hagut més novetats. Fonts municipals 
expliquen que s’estan buscant vies de 
subvenció; tot i així, si alguna família es 
troba en una situació molt extrema, pot 
acudir a Serveis Socials.

En base a la seva experiència, com 
creu que ha d’actuar un polític impu-
tat? Ha de deixar el càrrec?
És difícil de dir. Cadascú ho viu de mane-
ra diferent. Jo vaig decidir seguir perquè 
no fer-ho hagués estat injust. Depèn de la 
pressió i de la fortaleça mental de cadascú. 
No es pot generar una norma. 

Parlem de la ciutat. Diumenge el vam 
veure al camp del Badalona. Com 
està la situació del nou estadi?

“Al final la veritat s’ha vist reforçada”
El Tribunal Superior de Justícia 
de Catalunya (TSJC) ha desimpu-
tat el líder badaloní de CiU i dipu-
tat al Parlament, Ferran Falcó, per 
l’anomenat ‘cas Adigsa’, després 
de 8 anys i mig de procés judicial, 
en constatar que no s’han trobat 
indicis en tota la causa de la seva 
suposada intervenció, ni tan sols 
coneixement, de pressumptes co-
brament de comissions il·legals.

Primer, enhorabona. Com ha viscut 
aquests vuit anys?
Jo crec que he estat una persona hones-
ta. He dit la veritat des del primer dia i al 
final s’ha vist reforçada. Amb la veritat es 
pot anar i s’ha d’anar a tot arreu.

Hi ha algun gest que hagi agraït es-
pecialment en els darrers dies? 
He d’agrair els centenars de petits ges-
tos que m’han mostrat. El del president 
Mas, que va provocar un aplaudiment 
notable de la gent del consell de CDC. 
Però més enllà, una nota de premsa del 
PSC, trucades de l’alcalde i regidors de 
govern, un SMS de Carles Sagués, de 
l’Asun Garcia, de Miquel Estruch... i la 
quantitat de ciutadans anònims que em 
coneixen i s’alegren per mí i per la meva 
família.

El projecte del nou estadi té 18 anys i ja és 
hora de tirar-lo endavant. Hi ha un conveni 
signat en l’època de la bombolla immobi-
liària que s’ha de revisar perquè obliga a 
l’Ajuntament a fer coses que no pot fer. Però 
hi ha unes valoracions de patrimoni que obli-
guen a l’Ajuntament a donar un milió d’euros. 
Li demano a l’alcalde que es posin a treballar 
els advocats d’una banda i de l’altra per re-
soldre això, i que abans del 31 de desembre 
la subhasta dels terrenys estigui preparada. 
Tindrà tot el nostre suport.

 “Veure’s en una 
llista d’imputats 
amb Urdangarín 
o Camps no deixa 
de ser molt dur”

 “El projecte 
del nou estadi del 
Badalona té 18 
anys; s’han de 
subhastar ja els 
terrenys”

 “No m’agrada 
que ens governi 
un populista, ni 
d’esquerres ni de 
dretes”

Entrevistem el regidor i diputat de CiU Ferran Falcó, recentment desimputat pel cas ‘Adigsa’
Darrerament, vostè és una de les per-
sones que més ha influït sobre Albiol.
Quan jo pressiono per algun tema, no ho faig 
per mi, ho faig per la ciutat. No sé si sóc el 
més influent o el menys, en tot cas intento 
exercir la meva influència a favor de qüestions 
que crec que van bé a la ciutat i als barris.

Què reprova de l’estil del govern 
d’Albiol?
No m’agrada el populisme, la frivolitat, la 
fragilitat en les conviccions. No m’agrada 
la gent de confiança que va portar Albiol 
a l’alcaldia i que després s’han anat des-
tapant com a gent de molt poca confiança. 
Grates una mica i no hi ha res de res. No 
m’agrada que ens governi un populista, ni 
d’esquerres ni de dretes.

Es va afegir dimecres a la Via Catalana?
Sí. Vaig estar al Pont del Petroli i l’èxit ha 
estat esclatant. Badalona va respondre amb 
badalonins per cobrir els cinc quilòmetres 
de la ciutat. Som una ciutat plural. Tenim 
la nostra força i l’hem expressat a través 
de la cadena. Tant de bo aquesta força es 
traslladi a les institucions.

Llegeix i visualitza en vídeo l’entrevista 
completa amb Ferran Falcó a la nostra 
pàgina web: www.diaridebadalona.com.
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Més enllà de la multitudinària i mediàtica ca-
dena humana, Badalona va viure els habituals 
actes a nivell local per celebrar la Diada de 
Catalunya, encara que passats per aigua. Els 
primers van tenir lloc dimarts a la nit. Com ve 
fent darrerament, la Comissió Onze de Setem-
bre de Badalona, formada per més de 40 enti-
tats i partits de tota la localitat, va dur a terme 
un sopar amb els tradicionals actes simbòlics 
per commemorar la data. La climatologia, 
però, va fer la guitza en el darrer moment i els 
plans van ser modificats. Tot plegat, sopar, 
parlaments i la xerrada a càrrec del periodista 
Antonio Baños, va ser traslladat de la plaça 

La pluja desllueix 
els actes locals i 
l’ofrena institucional 
a La Plana

dels Països Catalans a la pista d’hoquei del 
Sant Josep. La marxa de torxes fins la Plana 
i l’encesa d’una estelada gegant amb espel-
mes van haver de ser suspeses. L’ofrena floral 
d’entitats i Ajuntament va transcórrer des de 
les 9 del matí de dimecres fins poc més de les 
11 sota una precitipació constant que va com-
plicar l’organització i va impedir, per exemple, 
l’ús dels equips de so en el moment del cant 
d’Els Segadors. Al marge d’això, algunes as-
sociacions i plataformes, com la Federació 
d’Associacions de Veïns o Sant Roc som Ba-
dalona, van apostar per un toc més reivindi-
catiu en la seva entrega floral, amb pancartes 

Milers de veïns uneixen Badalona amb la resta 
de Catalunya durant la històrica Via Catalana

  La Generalitat 
va xifrar la 
mobilització en 
més d’1,6 milions 
de ciutadans

La Via Catalana ha estat tot un èxit. També a 
Badalona, on milers de ciutadans i ciutada-
nes de totes les edats van omplir la façana 
marítima. Des de passat el migdia, la gent va 
anar arribant a peu de platja, per on trans-
corria gran part del recorregut a la nostra 
localitat. El tram del nou passeig Marítim i el 

Pont del Petroli va ser el de major aglome-
ració. Allà es va poder gaudir d’un grup de 
batucada que va animar els instants previs i 
posteriors a les 17.14, i d’una petita actuació 
dels Castellers de Badalona, que van aixecar 
un pilar coronat per una estelada. Els pre-
sents es van anar enllaçant de mans poc a 

poc fins el punt culminant de l’acció, que 
va unir tot Catalunya de nord a sud a través 
de 400 quilòmetres de cadena humana. Va 
haver-hi trams en els que la cadena es va 
desdoblar i altres en els quals es van crear 
vies alternatives per donar cabuda a tothom. 
A la plataforma final del Pont del Petroli 
es va desplegar una estelada gegant que 
va cridar l’atenció d’algun dels helicòpters 
enlairats per a l’ocasió. El #tramProgrés, im-
pulsat per alguns col·lectius socials a nivell 
local, també va complir amb el seu objec-
tiu i va aconseguir encerclar i enllaçar les 
escoles La Llauna i Progrés, com a símbol 
de la defensa dels drets socials, amb unes 
500 persones. Si bé els dies previs a l’11S 
es parlava de la participació d’unes 10.000 

persones a Badalona, el més probable és 
que la xifra s’hagi vist superada. Tot i així, 
des de l’organització local no han pogut fa-
cilitar dades concretes, tan sols una primera 
valoració molt positiva d’un dels esdeveni-
ments “més participatius que s’han vist mai 
a Badalona”. L’ANC a Badalona insisteix en 

Els representants de l’ANC consideren aquests com una de les mobilitzacions més grans viscudes mai a la ciutat
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El passat cap de setmana va obrir portes el 
nou edifici de l’Escola Bressol Municipal 
Nero Nas, situada al carrer de Londres 12-18, 
al barri de Llefià. L’equipament, amb capaci-
tat per a 107 infants, substitueix i augmenta 
la capacitat de l’escola bressol que hi havia 
en el mateix espai i que comptava amb 41 
alumnes. El centre és un edifici d’una sola 
planta de més de 1.000 metres quadrats que 
organitza els seus espais al voltant d’un pati 
central que té una superfície de 305 metres 
quadrats i disposa d’entrada de llum natural. 
El nou edifici compta amb aules molt llumi-
noses, un pati ampli, espais dormitori, sala 

L’escola bressol Nero 
Nas obre portes al 
barri de Llefià

de psicomotricitat i polivalent i cuina pròpia. 
Aquest projecte, amb un cost de prop de 
2 milions d’euros, ha estat cofinançat per 
l’Ajuntament de Badalona i la Diputació de 
Barcelona. Els 107 alumnes de la nova es-
cola bressol estaran repartits en 7 aules: una 
per a infants de 0-1 anys amb un màxim de 8 
alumnes; tres aules per a infants de 1-2 anys, 
amb 13 alumnes màxim per aula; i tres aules 
per a infants de 2-3 anys, amb 20 alumnes 
màxim per aula. El solar on s’aixeca el nou 
centre té una superfície de 1.490 metres qua-
drats i està delimitat pels carrers de Londres, 
Berlín, Àsia i l’Escola Baldiri Reixac. 

la “importància de la ciutat en el moviment 
independentista i esperen que això animi a 
continuar treballant per fer de Catalunya un 
estat d’Europa”. La participació global a la 
Via Catalana ha estat d’1,6 milions de ciu-
tadans, segons Interior, la mobilització més 
gran de la història de Catalunya. 

de protesta. El torn de l’equip de govern del 
PP i la resta de partits amb representació va 
estar marcat per algunes xiulades i crits contra 
l’alcalde Xavier Garcia Albiol i en favor de la 
independència. Garcia Albiol va lamentar la 
pluja i va manifestar que la Diada és un dia 
oportú perquè tothom expressi els seus senti-
ments, ja siguin de caire independentista o no. 

El president del PSC, Jordi Serra, considerà 
que la jornada d’ahir era d’una reivindicació 
rellevant per a la història de Catalunya, tot i no 
compartir els objectius independentistes. El 
líder d’ICV-EUiA, Carles Sagués, afirmà que la 
reivindicació i les mobilitzacions eren cabdals 
ahir per demostrar que Catalunya està unida, 
és forta i aposta per un canvi de relació amb 

l’estat, amb el dret a decidir i els drets socials 
per davant de tot. El cap local de CiU, Ferran 
Falcó, considera que la Diada demostra que 
el moviment sobiranista a favor de la lliber-
tat de Catalunya no afluixa i va en augment. 
Quant a l’ofrena programada per l’Ajuntament, 
l’oposició coincideix en què necessita modifi-
cacions per dotar-la de més importància.

Haurien intentat vendre un cotxe després de denunciar el seu robatori
Un altre excoordinador de districte del go-
vern municipal s’ha vist involucrat en un 
escàndol, segons publicava fa uns dies 
el diari El Periódico. Es tracta de Jordi 
Rodríguez, fins el passat agost destinat a 
la zona sud de la ciutat, Sant Roc, on va 
formar part de l’equip de l’exregidor ‘popu-
lar’ David Gómez, que també hauria estat 
embolicat en l’enèsim cas d’irregularitats 
que ha colpejat el darrer any l’equip de Xa-
vier Garcia Albiol. L’esmentat coordinador 
va ser destituït el 26 d’agost per l’alcalde, 
oficialment per petició del l’actual edil de 

Un excoordinador del PP i el 
regidor trànsfuga, sota sospita

  David Gómez 
nega tenir relació 
amb el fet i haver 
estat detingut 

  El govern nega 
conèixer el cas i 
assegura haver-lo 
cessat abans

Sant Roc, Miguel Jurado, que hauria de-
manat un altre perfil per aquest càrrec sota 
el seu control. Dies després, la Guàrdia 
Civil va anar a buscar Rodríguez, acusat de 
col·laborar en la venda il·legal d’un cotxe 
pressumptament robat. La policia enca-
rregada de la investigació sosté que David 
Gómez va deixar de pagar un cotxe que 
tenia en règim de lísing i que, després de 
denunciar falsament que l’hi havien robat, 
va intentar vendre’l, suposadament amb la 
col·laboració de Jordi Rodríguez. La Guàr-
dia Civil va seguir la pista d’un anunci pen-

jat a Internet i va arribar fins Gómez, que 
hauria estat detingut, i Rodríguez, imputat 
però no detingut. El regidor sense ads-
cripció, David Gómez, nega la seva relació 
amb la simulació del delicte i tant ell com 
el seu advocat asseguren que no va estar 
detingut, sinó que va prestar declaració 
com a testimoni. Fonts municipals han es-
clarit a aquest diari que la decisió d’apartar 
Rodríguez va ser anterior a conèixer el cas 
del vehicle, és a dir, que no té relació amb 
el succès. A dia d’avui, el govern no té in-
tenció de reubicar l’excoordinador.

Foto: Arxiu
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Una escola de Sant Roc no farà 
la 6a hora per falta de recursos
L’escola concertada Lestonnac, situada al 
barri de Sant Roc, es queda el curs que 
comença aquesta setmana sense poder 
impartir la sisena hora. Fa uns anys, la 
Generalitat va posar en marxa un con-
tracte-programa amb l’objectiu de sub-
vencionar centres concertats amb menys 
possibilitats i localitzats en zones amb 
més dificultats socials perquè pogues-
sin dur a terme sis hores de classe. Ara, 
aquesta aportació d’Ensenyament desa-
pareix i això, sumat a la delicada situació 
econòmica, ha obligat l’escola a retallar 
una hora de classe.
Tot i ser un centre concertat, les famílies 
dels alumnes, en la seva gran majoria 
població d’ètnia gitana i nouvinguts, 
no paguen ni podrien pagar quotes 
d’escolarització. L’única despesa que re-
alitzen, explica el director, Manel Valle, 
és el pagament de 130 euros per tot el 
material escolars i els llibres de text, que, 
confessa, en alguns casos costa molt de 
cobrar. En aquest sentit, l’opció d’establir 
mensualitats, per minses que fossin, es va 
descartar ràpidament. La situació del cen-
tre tampoc ajudava en la decisió. I és que 
Lestonnac encara no ha rebut la subven-
ció relativa al curs 2012-13 i no sap quan 
es farà efectiva. Arribats a aquest punt, 

la direcció ha decidit retallar una hora 
diària de classe. D’aquesta forma, l’escola 
badalonina es converteix en una de les 
primeres de titularitat privada a Catalun-
ya que deixarà d’impartir la sisena hora. 
No només això, sinó que serà l’única de 
la zona que ho deixi de fer; encara que la 
Generalitat va suprimir la sisena hora als 
centres públics el 2011, va mantenir-la en 
les escoles situades en entorns més des-
favorits, com és el cas de Sant Roc. El di-

rector de Lestonnac, Manel Valle, explica 
que estan decebuts per no poder mantenir 
els horaris i serveis establerts fins ara, ja 
que l’escola es troba molt arrelada al barri, 
és tota una institució social i compta amb 
la confiança de les famílies. Tot i no cobrar 
l’aportació de la Generalitat l’any passat, 
van poder continuar sense cap retallada; a 
dia d’avui, això es presenta com una uto-
pia, i bona prova és que set professors i 
professores han hagut de ser acomiadats. 

Els pares no paguen quotes i Ensenyament ha tancat les ajudes

ERC enceta a Badalona 
un cicle de xerrades 
sobre la independència 
Esquerra Republicana de Catalunya 
encenta a Badalona la propera setma-
na un cicle de conferències, xerrades i 
col·loquis que, sota el títol La República 
de Catalunya-Construïm un nou país, vol 
respondre els dubtes i les preguntes que 
podrien generar la independència catala-
na. Per explicar això i les propostes del 
partit, a més de fomentar el debat, la for-
mació local ha programat cinc conferèn-
cies monogràfiques que començaran el 
proper dia 19 i acabaran el desembre. 
El primer acte es farà el dijous vinent a 
les vuit del vespre a la sala d’actes de 
l’escola Progrés. Sota el títol Governar-
nos millor: sistema electoral i organitza-
ció política, el professor de Ciències Po-
lítiques i Socials Jaume López explicarà 
els reptes i les propostes de la Catalunya 
independent en aquest àmbit. Els actes 
que el seguiran són Identitats i nació a 
la república catalana, per part d’Oriol 
Junqueras (11 d’octubre); Logística i in-
fraestructura: un país ben connectat amb 

Daniel Albalate (23 d’octubre); Horitzó 
econòmic: recuperació i millor distribu-
ció, amb Núria Bosch (14 de novembre), 
i Badalona en la nova república (12 de 
desembre). Aquest acte de clausura 
abordarà l’impacte que tindrà la inde-
pendència a la nostra ciutat i tindrà un 
format diferent a la resta: una taula rodo-
na amb persones rellevants de la ciutat.

CiU creu que la comissaria de Sant 
Roc no ha millorat la seguretat

El 6 de setembre de 2012 es va inaugu-
rar el que el govern municipal del PP va 
anomenar la “comissaria de la Guàrdia 
Urbana a Sant Roc”. Un any després, els 
veïns de la zona sud de Badalona han po-
gut constatar, segons el grup municipal 
de Convergència i Unió, com “el que es 

va vendre com una comissaria no ho és 
pas, perquè ni tan sols es pot presentar 
una simple denúncia, i només serveix com 
a punt d’informació on durant tot el dia hi 
ha tancats dos agents de la policia local 
que no en surten i es limiten a avisar una 
patrulla si se’ls informa d’una incidència”. 

El líder de CiU, Ferran Falcó, explica que 
la presència de la instal·lació no ha supo-
sat una disminució notable dels conflictes 
de seguretat i convivència a la zona. En 
aquest sentit, ha posat diversos exemples, 
com la baralla de la setmana passada a 
Sant Roc amb el possible ús d’armes de 
foc, advertida a la policia a través d’una 
trucada, així com l’incivisme sostingut 
en importants àrees de la zona sud de la 
ciutat, entre d’altres. Ferran Falcó ha ins-
tat Xavier García Albiol a fer públiques 
les característiques i el nombre de ges-
tions policials realitzades directament a 
la instal·lació, ha qüestionat l’afirmació de 
l’alcalde quan inaugurava els mòduls po-
licials i deia que “els veïns d’aquesta zona 
es mereixen viure amb dignitat, i amb la 
tranquil·litat de poder sortir sense por a 
les onze de la nit al carrer”. Falcó també 
ha proposat que “per evitar que la inversió 
que es va fer es perdi, cal dinamitzar la 
instal·lació, fent-hi possible la presentació 
de denúncies i la connexió amb els siste-
mes d’informació que hi ha a la comissaria 
central de la Guàrdia Urbana”. Foto: Arxiu

El TSJC anul·la el pla urbanístic aprovat el 
2008 per a l’entorn de la pl. Pompeu Fabra
El Tribunal Superior de Justícia de Cata-
lunya ha anul·lat el planejament urbanístic 
que l’Ajuntament de Badalona va aprovar 
el 2008 per a l’Illa Central, espai al voltant 
de l’actual plaça Pompeu Fabra, al centre 
de la ciutat. La modificació del Pla General 
Metropolità (PGM) als carrers de la Creu 
i d’Anselm Clavé proposava que les cons-
truccions al voltant de la plaça tinguessin 
una alçada de planta baixa més sis pisos, 
mentre que el PGM preveia únicament una 
alçada de planta baixa més quatre plantes. 
El nou planejament preveia locals comer-
cials a les plantes baixes i una ordenació 
perquè totes les façanes seguissin un 
mateix estil estètic. Al planejament no hi 
havia un increment del sostre residencial 
i conforme a això no es va considerar ne-
cessària cap dotació d’habitatge protegit 
–malgrat això l’Ajuntament va anunciar 
que es faria una promoció d’habitatge 
protegit, concretament a la cantonada del 
carrer Jaume Solà-. D’altra banda, també 

es constituïen petits polígons d’actuació 
als que s’assignava una càrrega urbanísti-
ca per contribuir als costos d’urbanització 
generals de tota la zona. El tribunal ha 
considerat nul de ple dret aquest plane-
jament per haver considerat que no era 
necessària la dotació d’habitatge protegit; 

El sorteig de la Loteria Primitiva del pas-
sat dissabte, dia 7 de setembre, ha deixat 
aquest cap de setmana un bon grapat 
d’alegria al barri de La Salut. I és que 
l’administració de loteria número 14.935, 
situada al carrer Joan Valera, 60-68, va 
validar una butlleta encertant de primera 
categoria. El resultat? Un premi de més 
d’un milió i mig d’euros; concretament 
1.575.691,66 euros.

La Primitiva 
deixa a 1,5 
milions 
d’euros 
a La Salut

per delimitar els àmbits de gestió tant per 
a polígons com per a l’anomenat àmbit 
d’actuació urbanística comuna; per re-
sultar “econòmicament i financerament 
inviable” i per no tenir memòria social 
aprovada per òrgan competent i sotmesa 
al tràmit d’informació pública. Fa un any i 

mig ja hi va haver una altra sentència que 
va donar la raó a un particular que havia 
litigat per no haver de pagar una càrre-
ga urbanística per contribuir als costos 
d’urbanizació de tot l’espai, més enllà del 
polígon d’actuació a on hi havia la seva 
propietat. L’alcalde Xavier Garcia Albiol 
ha afirmat que “la necessitat d’ordenar 
aquest espai al voltant de la plaça Pom-
peu Fabra és innegable, però el PSC va 
proposar fórmules molt arriscades que 
han acabant essent impossibles”. El PSC, 
que llavors governava la ciutat amb CiU 
i ERC, assegura que el planejament va 
superar tots els tràmits legals i que si hi 
ha algun motiu que hagi alentit el projecte 
“ha estat l’esclat de la bombolla immobi-
liària”. Respecte de les crítiques d’Albiol, 
els socialistes argumenten que el PP no 
es va posicionar contràriament quan el 
projecte es va dur a Ple i consideren que 
“ha tingut ja dos anys per presentar una 
modificació”si no el veia oportú. 

L’agressor del conductor 
d’un Nit Bus, expulsat 
d’Espanya cinc anys

L’empresa badalonina TUSGSAL valora 
positivament la sentència ratificada per 
l’audiència provincial en la qual es deter-
mina que l’agressor d’un conductor del 
servei Nit Bus sigui expulsat del territori 
nacional amb prohibició d’entrada al ma-
teix per un període de cinc anys. Els fets es 
remunten a la primavera passada, quan un 
conductor del servei nocturn d’autobusos 
va ser víctima d’un atracament amb vio-
lència, intimidació i agressió. El conductor 
no va oposar resistència en cap moment, 
accedint a les peticions de l’atracador, 
lliurant-li tots els diners i pertinences per-
sonals que disposava. No conforme amb 
això, l’atracador va intentar apunyalar el 

treballador, que va rebre diverses incisions 
en zones vitals i que, afortunadament, va 
poder desprendre’s de l’individu. Després 
d’un forcejament, l’agressor va fugir, però 
gràcies a la ràpida intervenció dels Mos-
sos d’Esquadra va ser detingut a escassos 
metres del lloc de l’incident. El testimoni 
del conductor agredit, el dels Mossos 
d’Esquadra i les imatges gravades per les 
càmeres de seguretat de l’autobús han 
estat determinants en el judici. El pes de 
la justícia ha recaigut de forma contun-
dent sobre aquest agressor. En principi, la 
condemna es tractava de 5 anys de presó. 
Finalment, va ser substituïda per l’expulsió 
del territori nacional. 

Foto: Arxiu
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L’equip ha anotat 
poc (49 i 71 
punts) perquè 
s’estan definint 
els rols i fins ara 
hi ha hagut molt 
de treball defensiuFoto: Penya

La Penya disputa bons minuts 
tot i les dues primeres derrotes
Els verd-i-negres van cedir contra el Barça i l’Unicaja en els dos primers compromisos
El Fiatc Joventut 2013-2014 ja ha co-
mençat a provar-se. De moment no co-
neix la victòria, però no és una preocu-
pació per l’equip tècnic, ja que els rivals 
han estat d’entitat (Barça i Unicaja), i a 
més havien començat la pretemporada 
abans. El primer compromís va ser el 
passat diumenge contra el Barça al Tor-
neig BBVA de Sant Julià de Vilatorta. Els 
verd-i-negres hi assistien amb només 
una setmana de feina, en la que en els 
entrenaments de pista també s’havia po-
sat especial interès en agafar la forma 
física. El Barça, sense algunes peces im-
portants, va dominar la primera part amb 
autoritat. Tant la primera unitat blaugra-
na, com els jugadors que van sortir de la 
banqueta, van passar per sobre la Penya, 
que notava que li faltaven cames (35 a 
19). A la represa però, els verd-i-negres 
van defensar millor i això els va permetre 
atacar millor. De la mà de Shurna -el més 
destacat en aquests dos primers partits- 
els de Salva Maldonado van iniciar la 
remuntada fins a acostar-se a 7 punts. 
Llavors, novament Abrines, va iniciar 
un parcial que va tornar eixamplar la di-
ferència i va donar pas a un últim tram en 
el que hi va haver minuts per tothom (60 

a 49). De Vilatorta, l’expedició va marxar 
directament a Benasque, on l’equip està 
fent aquesta setmana una estada de pre-
paració, i aquest dimecres va disputar el 
segon amistós de pretemporada contra 
l’Unicaja. En aquest partit, la Penya va 
competir durant més minuts i només va 

cedir a l’últim quart, en el que l’Unicaja 
va defensar molt bé i va estar molt en-
certat. Fins al final del 3r període, la 
igualtat s’havia mantingut amb petites 
diferències pels dos equips. La Penya 
havia arribat a dominar per 8 punts (17 
a 25 min 13) però l’Unicaja va reaccio-

nar de la mà de Toolson per marxar amb 
avantatge al descans (38 a 30). Tot i els 
errors típics de pretemporada, els verd-
i-negres van fer un bon exercici de com 
competir, liderats per Shurna, que va 
acabar amb 22 punts. Només els triples 
de Suàrez i Caner-Medley van evitar un 
final més ajustat. El proper compromís 
dels de Maldonado serà aquest diumen-
ge a les 20:30 a Alguaire contra l’Ucam 
Múrcia.

Foto: Penya.com

El Prat 
s’estrena 
a costa del 
Santfeliuenc
El Prat Joventut va sumar el passat cap de 
setmana la primera victòria de la pretem-
porada en vèncer al Santfeliuenc de la lliga 
EBA per 61 a 79. El filial verd-i-negre no 
comptava amb Abalde i Caven, convocats 
amb el primer equip, però si amb els jú-
niors Bauzà i Sergi Costa. Els potablava 
sempre van anar per davant en el marcador 
tot i que fins a la segona part no es van 
poder desempallegar dels locals. Seydou 
Aboubacar va ser el millor jugador del par-
tit anotant 14 punts i atrapant 15 rebots (10 
en atac) per acabar amb 25 de valoració. 
Nogués (16), Ros (11) i Bauzà (10) també 
van superar la desena.

Foto: C.B Prat



C.F. Badalona 11
Luis Lairado/ Juanjo Montes - redaccio@diaridebadalona.com 

FIATC Joventut
Enric Ribó - redaccio@diaridebadalona.com

10

Devoe Joseph arribarà el 
dimarts 17 a Badalona

Devoe Joseph, l’última peça del nou pro-
jecte de la Penya, ja té data d’arribada. Ho 
farà el proper dimarts 17 de setembre. El 
jugador ha estat disputant el torneig de 
les amèriques amb la selecció de Canada, 
que va ser eliminada a la segona ronda. 
Tot i que els canadencs van començar 
molt bé el torneig, només van ser capaços 
de guanyar un partit a la segona fase i no 

es van poder classificar per les semifi-
nals. A nivell individual, Joseph no ha fet 
un bon torneig. Malgrat fer un bon any 
amb el seu equip a Ucraïna, el jugador 
només ha disposat de 40 minuts en tota la 
competició i ha anat perdent la confiança 
del seu tècnic. Va començar jugar 22 i 15 
minuts en els dos primers partits, però 
ha acabat tenint un paper testimonial. La 

L’escorta ha 
estat disputant 
el torneig de les 
amèriques amb 
la selecció de  
Canadà, amb la 
que ha jugat molt 
poc

Foto: Penya

Homs es desvincula de la 
Penya i Trias ho farà en breu
El Fiatc Joventut ja ha arribat a un acord 
amb Albert Homs i Jordi Trias per la seva 
desvinculació de l’entitat verd-i-negre. 
Cap dels dos jugadors, que tenien fitxa 
amb el primer equip, compten per Salva 
Maldonado i el club ha hagut de negociar 
amb ells la seva sortida. En el cas d’Homs, 
ja s’ha signat la rescissió del contrac-
te i finalment la Penya no pagarà cap 
compensació econòmica. A canvi però, 
els verd-i-negres renuncien als drets de 
formació del jugador. És una solució per 
evitar haver de pagar a Homs per fer-lo 
fora, i facilita que pugui fitxar per algun 
equip, que en condicions normals no po-
dria afrontar el pagament de la fitxa i dels 
drets formatius. L’acord amb Trias també 
és total. La predisposició del jugador ha 
estat clau per arribar a una entesa, ja que 
les dues parts van iniciar la negociació 
des de postures molt distants. Tot i que 

no s’han explicat les xifres de l’entesa, 
des del club s’assegura que Trias, que per 
contracte hauria de cobrar prop d’un milió 
en dues temporades, percebrà menys de 

la meitat d’aquests diners, en pagaments 
fraccionats en diverses temporades. A ho-
res d’ara només falta tancar alguns detalls 
fiscals per signar l’acord.

Foto: Jonathan Daniel/Geety Images seva arribada és important per la Penya, 
ja que es l’escorta amb el que acabaran 
moltes jugades. D’altra banda, ja s’han 
fet públics els dorsals de la plantilla per 
aquesta propera temporada. Seran els se-
güents: Nacho Llovet (9), Albert Miralles 
(10), Nik Cochran (12), Albert Ventura 
(14), Guillem Vives (16), Sitapha Sava-
né (17), Tariq Kirksay (21), John Shurna 
(22), Àlex Barrera (24), Devoe Joseph 
(34) i Àlex Suàrez (43).

Foto: Charly Mula - EFEDOS

L’Olímpic va acollir 
els millors cadets a la 
3a Copa del Bressol
El Palau Olímpic va ser aquest cap de setma-
na l’escenari de la 3a Copa del Bressol, un 
torneig organitzat pels aficionats a la Penya i 
al bàsquet de formació que dirigeixen el web 
Blogdelbressol.cat. A la categoria masculina 
la Unió manresana es va proclamar campió 
en vèncer a l’Ademar per 93 a 57. Tot i la gran 
diferència al final del partit, els de Badalona 
van plantar cara durant 30 minuts al millor 

Foto: Txell Sàez / Blogdelbressol

equip del torneig. En noies, el Femení Sant 
Adrià va imposar-se a la final al Joventut 
femení per 40 a 57. Les adrianenques ambé 
van trobar a la final, el rival que li va posar les 
coses més difícils després de passejar-se en 
els anteriors partits. Tant les finals com molts 
dels partits de les rondes anteriors es van dis-
putar a la pista central de l’Olímpic, un fet que 
fa molta il·lusió als participants. 

Aquest estiu ha estat mogut en el Fiatc 
Joventut. El club verd-i-negre ha hagut 
de prendre decisions importants. Alguns 
per la supervivència de l’entitat, com deia 
Salva Maldonado, i convidar a marxar a 
Jordi Trias. L’altre decisió ha estat la mar-
xa de Pere Tomàs. El jugador volia un altre 
rol dins l’equip al que tenia a Badalona i 
ha decidit emprendre un nou camí al CAI 
Saragossa. L’adéu de Pere Tomàs obliga a 
la plantilla a prendre una nova decisió: qui 
és el nou capità? D’entrada si pensem en el 
paper que ha de tenir un capità segurament 
els més veterans haurien d’assumir aquest 
rol. Però a la Penya no només hi ha aquest 
factor. És important que la gent relacioni la 
capitania amb la filosofia que té el Fiatc Jo-
ventut amb el planter. És per això que el meu 
vot per ser el nou capità se l’endú Nacho 
Llovet. El pivot fa una dècada que defensa 
els colors verd-i-negres, ha passat per totes 
les categories de l’entitat abans d’arribar i 
consolidar-se al primer equip, té el cap molt 

Nou capità? Jo ho tinc clar: 
Nacho Llovet

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

ben amoblat i és el més veterà dels joves 
de la casa. Segurament quan tothom pensa 
en la funció d’un capità el primer que passa 
pel cap dels seguidors és quan aixequen 
un trofeu. En el temps en què vivim això és 
més que difícil que passi i, per tan, la funció 
que ha de tenir el nou capità de la Penya és 
que tingui pes dins el vestidor. I en això no 
té res a veure que a la pista faci 1 o 25 punts 
per partit. El temps ens dirà finalment qui 
és. Si és un de la casa, si és un forà veterà o 
comparteixen la capitania dos jugadors. El 
meu vot ja està donat.

Equipacions esportives www.score-tech.net

CE L’HOSPITALET - CF BADALONA LA PRÈVIA

4ª Jornada del Campionat de Lliga de la Segona Divisió B - Estadi Municipal Feixa Llarga - 15/09/13 a les 19:00 - Àrbitre: Varón Aceitón (col·legi balear)

La competició no dóna un descans. 
Després d’aconseguir un nou empat a 
zero a la lliga davant el Sant Andreu, 
el CF Badalona visita a L’Hospitalet en 
busca d’una victòria, i seria la primera 
del campionat. L’equip escapulat con-
tinua sense perdre, i això sempre és 
una bona noticia. El rival del proper 
diumenge, un clàssic i un favorit del 
grup. El campió de la temporada an-
terior no ha començat la competició 
molt bé i rep al Badalona després de 
jugar Copa del Rei entre setmana. 
Com va passar contra el Sant Andreu, 
el rival juga la segona ronda de Copa, 

qui ha guanyat a la Feixa Llarga en 
quatre de les últimes set visites. El 
diumenge buscarà una nova victòria 
i, el més important, aconseguir la 
primera d’aquesta temporada que 
tot just comença.

i pot arribar més cansat que el Badalona 
a la jornada de diumenge. Piti Belmonte 
podrà comptar amb els seus homes al 
complet per anar a la Feixa Llarga en 
busca dels tres punts. Després de recu-
perar les sensacions a l’últim partit, el 
CF Badalona viatja amb moral i ganes 
d’aconseguir la victòria i de començar 
a sumar de tres en tres. La preocupació 
del cos tècnic era la dificultat de generar 
ocasions de gol, però es va veure al Cen-
tenari que aquest Badalona té potencial a 
la davantera. Els jugadors coincideixen 
que en el moment que puguin marcar un, 
arribarà la ratxa positiva. El rival tampoc El Badalona va perdre la temporada passada per 2-1 

arriba en les millors condicions. Encara 
no ha guanyat (està pendent d’un recurs 
contra el València B) i estan en procés 
d’adaptació tant els jugadors com el nou 
entrenador, l’ex de l’Espanyol Martin 
Posse. Els precedents són escapulats, 

L’HOSPITALET
Entrenador Martín Posse

Fragoso

Pol

Akinsola

Provencio

Senent Aridai

Hammouch
Valentín Viale

Craviotto

Pirulo

Nova oportunitat pel Badalona
CF BADALONA
Entrenador Piti Belmonte

Gallego

Boniquet Joaquín Abraham

Lázaro Lolo

Grima Castillo Cárdenas Bermudo

Marcos

Foto: Álex Gallardo

  Equip  PTS GF GC

 1. Elche Ilicitano 7 9 2
 2. Alcoià 7 4 0 
 3. Llagostera 7 5 2
 4. Atlètic Balears 7 4 1
 5. Olímpic 6 5 3 
 6. Lleida 6 6 5
 7. Olot 6 4 3
 8. Nàstic 6 3 2
 9. Vila-Real B 4              5           5
 10. Prat 4 2 2
 11. València B 4 5 6
 12. Sant Andreu 4 2 4
 13. Huracán 3 4 4
 14. Badalona 3 0 0
 15. Constància 3 3 7
 16. Reus 1 4 6
 17. L’Hopsitalet 1 3 5
 18. Espanyol B 1 0 2
 19. Llevant B 1 5 11
 20. Ontinyent 0 3 6

Classificació 2a B GRUP 3

 L’Hospitalet   - Badalona 
 Vila-Real B  -  Constància
 Huracán  -  Elche Ilicitano
 Lleida  -  Llevant B
 Prat  -  Llagostera
 Espanyol B - Reus
 Atlètic Balears -  Olot
 Ontinyent -  Alcoià
 Olímpic -  València B
                               Sant Andreu  -  Nàstic

Propera Jornada

Resultats 3a Jornada

 Badalona 0 - Sant Andreu 0  
 Llevant B 2 - Huracán 2
 Valencia B 2 - Ontinyent 1
  Alcoià 0 - Atlètic Balears 0
 Elche Ilicitano 1 - Vila-Real B 1
 Llagostera 2 -  Lleida 1
 Constància 1 - Olímpic 3
 Olot 2 - L’Hospitalet 1 
                                          Reus 1 -   Prat 2
                         Nàstic 1  - Espanyol B 0

Abonats als empats sense gols
Tercer empat consecutiu a zero en tres 
jornades d’un Badalona molt segur a la 
defensa però sense la fortuna suficient 
a dalt per poder marcar. El conjunt 
escapulat rebia a la UE Sant Andreu 
en una nova jornada, i equip i afició 
volien veure la primera victòria de la 
temporada.  No va ser així, però les 
sensacions van ser més que bones. 
A diferència del partit davant el Prat 
o Espanyol, els homes entrenats per 
Piti Belmonte van generar ocasions 
de gol i van tenir més d’una oportu-

Camp del Centenari
Marcos Morales
Fran Grima  Xapi Arnau
Castillo Didac
Cárdenas Melo
 Bermudo Ruben
Lázaro Alcover
Lolo (Puigdollers 57’) Carroza (Ibon 65’)
Xavi Boniquet  Josu (Francis 53’)

  Abraham Mouriño
Joaquín (Tacón 76’) Vioria

  Gallego (Moha 57’) Guzmán (Azparren 77’)

Piti Belmonte Patxi Salinas
Àrbitre: Melián Socorro (Col·legi Las Palmas)
GOLS: -

00

   BADALONA         SANT ANDREU

nitat per fer-ne algun. El Sant 
Andreu no va crear perill a la 
porteria defensada per Marcos, 
únicament en una rematada de 
cap als minuts finals del partit. 
Per contra, Abraham, Boniquet 
o Lolo van poder fer gol pels 
locals. No obstant,  nou em-
pat a zero i rècord atípic dels 
escapulats, convertint-se en 
el primer equip a la història 
dels grups catalans a Segona 
B en aconseguir aquesta dada.
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Poliesportiu

Obertes les inscripcions 
per al XI Aquatló Ciutat 
de Badalona

El Rem Badalona té al sac el títol 
català en sènior i juvenil masculí

El Club Natació Badalona, conjunta-
ment amb el Club Triatló Sant Joan de 
les Abadesses, organitza pel proper 12 
d’octubre, l’onzena edició de l’Aquatló 
Ciutat de Badalona que estarà formada 
per una cursa a peu de 2,5 quilòmetres; 
la segueix una cursa de natació d’1 km, 
i acabarà amb una nova cursa a peu de 
2,5 km. 
L’aquatló iniciarà a les 10 hores a la Ram-
bla, a l’alçada de la platja dels Pescadors 
i enguany forma part del Circuit Català i 
de la Lliga de Clubs-CNC Absolut. Les 
inscripcions, que ja estan obertes, es fan 
per via electrònica en el web triatlo.org.

El Club Rem Badalona ha tornat un any més 
a convertir-se en la gran referència catalana 
en guanyar per tercer any consecutiu. El club 
badaloní va tornar a brillar en la darrera pro-
va que es va disputar a Cambrils i diumen-
ge es proclamaran oficialment campions 
de Catalunya, una temporada més. El Rem 
Badalona però serà campió tan en categoria 
masculina sènior com també en la juvenil. 
El domini del club badaloní ha estat abso-
luta des de la primera prova del campionat 
a Torredembarra com després a Lloret, Sant 
Pere Pescador, a Deltebre o Cabrils. Aquest 
diumenge a Lloret es posarà el punt i final 
a la temporada. El cap de setmana del 21 i 
22 de setembre hi haurà a Flix el campionat 
de Catalunya de Llagut que posarà el punt i 
final a un nou curs històric.

Normalment al Twitter hi ha tres 
tipus de persones. Els que millor 
callen i no diuen res és el primer 
grup. Un “neo-Voyeurisme” que ser-
veix per mirar que diuen els de més 
però no mullar-se. És absolutament 
respectable, però és una mica, com 
deia aquell: “Si hay que ir se va, pero 
venir pa ná es tonteria”. Acostumen 
a anar acompanyats de una V en 
blau, que els identifica com a gent 
que te rellevància social, però en 
realitat acostumen a fer twitts amb 
la plantilla de sempre i a avorrir, per 
lo general, al personal. De vegades 
tenen molts seguidors, però no pas 
per la seva brillant aportació al de-
bat social o a la diversió col·lectiva. 
No entren mai en temes espinosos. 
El segon grup són els Voltaire del 
“Quedabienismo il·lustrat”. Gent 
que fa l’intent d’opinar i mullar-se, 
perquè tots veiem lo meravellosos 
que són però que, quan ho fan, ho 

IN INDE INDEPENDENCIA!

Joan Rallo
Entrenador exiliat

Pepe, vente pa Alemania!

fan sense dir res i intentant quedar bé 
amb tothom. Lo sorprenent del tema 
és lo que arriben a enganyar, gene-
ralment, a la parròquia. Els desco-
brireu perquè mai queden malament 
amb ningú en públic. El tercer grup 
són els que diuen el que pensen. A 
mi em mola seguir a aquests. És in-
dispensable que donguin el seu nom 
de veritat (a poder ser acompanyat 
d’una foto seva actual), si no tot re-
sulta més fàcil. Es fiquen en “fregaos” 
però, sempre que ho facin amb edu-
cació, com a mínim van de cara. Un 
d’aquests últims, en una conversa ara 
ja més d’un any em va dir que no era 
conscient del nivell de bàsquet de 
formació del que gaudim a Badalona. 
Un exemple diumenge a les 16h. No 
exagero si dic, y la setmana que ve ho 
intentaré explicar, que el Penya-Barça 
júnior d’aquest dissabte és el millor 
partit U18 que es pot veure, regular-
ment, al món. 
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El Natzaret aconsegueix 
el doblet a la Copa BDN
El Natzaret va ser el gran triomfador de la 
27a Copa Badalona - Memorial Joan Ser-
na al aconseguir el títol tant a la competició 
masculina com a la femenina. És el primer 
cop que l’entitat aconsegueix guanyar els 
dos tornejos, el primer cop que la el feme-
ní guanya la Copa i el segon consecutiu 
que ho fa l’equip masculí. Això sí, els va 
costar molt perquè al davant va tenir rivals 
d’entitat que van competir fins l’últim mo-
ment. A la final masculina, el Badalonès va 
obligar al Natzaret a jugar 45 minuts per 
guanyar el partit. Els Dimonis van tornar 
a practicar el joc intens i agressiu als dos 
costats de la pista que els havia classificat 
per la final. A l’laltre bàndol hi havia el Nat-
zaret, que tot i les baixes exteriors de Riera, 
Corella i Charles abans del partit, i la de 
Cid al primer quart, va treure forces d’on 
no en tenia per seguir competint. Les alter-
natives van ser constants en un partit molt 
emocionant. Nil Santiago -el millor amb 
24 punts- va forçar la pròrroga anotant 3 
tirs lliures. Al temps extra, el Natzaret va 
arribar millor mentalment i va acabar amb 
el somni del Badalonès. La final femenina 
va ser encara més emocionant. Després 

d’un 3+1 de Gisela Ferrer a falta de pocs 
segons, Marta Vincens va anotar la cistella 
guanyadora pel Natzaret sobre la botzina. 
Abans, el Joventut femení s’havia avançat 

en els primers compassos (11 a 2) però 
havia anat a remolc gairebé tot el partit per 
la gran defensa del Natzaret, que al final es 
va venjar de la última final.

El Badalona present a la Diada

Onze de setembre, Diada Nacional 
de Catalunya. I com és habitual cada 
onze de setembre, el Badalona ha 
participat a l’ofrena floral. En un matí 
dominat per la pluja caiguda a la ciu-
tat, una delegació del CF Badalona ha 
participat en el dia de Catalunya. La 

delegació, encapçalada pel president 
del club Miguel Ángel Sánchez, s’ha 
presentat a La Plana per participar a 
l’acte institucional de la ciutat. Amb 
l’escut del CF Badalona fet amb di-
verses flors, alguns jugadors del fu-
bol base escapulat, més el president, 

l’han presentat al monument de La 
Plana. Després de l’inici dels actes 
amb el ball de l’Àliga, l’Ajuntament 
de la ciutat i totes les entitats de la 
mateixa han començat a fer la corres-
ponent ofrena floral. El Badalona està 
present a la ciutat.

Sant Gabriel Femení

Amb el primer triomf al 
sac, ara en volen més
El que a vegades pot costar que arribi, i si passa 
comença a neguitejar els equips que ho pateixen, ja 
ho ha aconseguit el nou Sant Gabriel del ‘nou’ Dani 
Limones: la primera victòria. Va ser en el primer 
partit de lliga, en un debut davant l’afició adrianen-
ca, contra un Cajasol Huelva que va posar les coses 
força complicades a les gabrielistes. Però un solitari 
gol al primer temps de Raquel Pinel -després que 
Baudet fallés un penal- va servir perquè el ‘Sangra’ 
ja s’hagi estrenat amb victòria a la primera de canvi. 

I ja sense l’angúnia de no trigar gaire per aconseguir 
la primera victòria, les futbolistes del club de Sant 
Adrià volen començar una ratxa positiva: el primer 
obstacle serà el viatge a Sevilla, contra un club 
sevillista que va caure estrepitosament (7-0) en el 
debut. Si el ‘Sangra’ guanya, podria seguir sumant 
en les properes jornades, doncs no té rivals de du-
resa màxima en les properes jornades: Collerense a 
casa, Real Sociedad a fora i Granada de nou al Ruiz 
Casado.

Foto: Jose Carrera

Joaquin: “L’equip té 
ganes de guanyar”
El migcentre del CF Badalona, Joaquin, 
afirma en declaracions per aquest mitjà 
que l’equip té moltes ganes de guanyar 
i de començar a sumar de tres en tres. 
També ha respòs a les preguntes el cen-
tral i capità en un dels tres partits ju-
gats, Joan Castilo, qui creu que defen-
sivament estan molt bé i molt segurs. 
Està convençut que en el moment que 
aconsegueixin marcar vindrà una ratxa 
positiva. Per últim, Piti Belmonte ha va-

lorat el treball del seu equip, i està molt 
satisfet del partit davant el Sant Andreu, 
en el que van generar moltes ocasions 
de gol. El proper rival és l’Hospitalet, un 
equip favorit de la categoria malgrat no 
començar bé la competició. Segons Piti 
i Castillo, han pogut mantenir la base 
de l’any passat i és un equip difícil de 
batre. A www.diaridebadalona.com po-
dreu veure les declaracions de Castillo, 
Joaquin i Piti Belmonte.
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La sardana torna a 
RàdioB amb l’espai 
‘Esclat de cobla’

Aquest diumenge, dia 15, es començarà 
a emetre, de 10 a 11 del matí, la nova 
temporada de sardanes a Ràdio Ciutat 
de Badalona (RàdioB) dial 94.4 de la FM 
en l’espai Esclat de cobla amb redacció i 
presentació d’Arseni Santos, on es podrà 
escoltar una bona selecció de sardanes 
i una extensa informació de les balladas 
que se celebrin a les comarques barcelo-
nines i de la resta de les activitats sarda-

nistes més important que se celebrin en 
tot Catalunya, des del mateix diumenge i 
fins al dissabte següent. També es podrà 
escoltar el programa en directe a través 
de la TDT a la freqüència de Ràdio RCB, 
així com per internet al web www.radiob.
cat. Fora de l’horari en directe,  es podrà 
escoltar a qualsevol hora a ‘Ràdio a la 
Carta’ a la mateixa pàgina web o a través 
de www.fed.sardanista.cat.

Gastronomia 
catalana a la 
Rambla de 
Badalona
Aquest cap de setmana, la Rambla de 
Badalona s’omplirà de colors, olors 
i sabors amb Denominació d’Origen 
Catalunya. Evident Events organitza els 
dies 14 i 15 la 3a edició de la Fira de 
la gastronomia Catalana, on es podran 
trobar tota mena de productes de la te-
rra: mató de Montserrat, fruita de Lleida, 
formatges de Muntanyola o cervesa ca-
talana, entre d’altres. A més de les clàs-
siques paradetes, hi haurà un bon grapat 
d’activitats. Dissabte i diumenge, de 
10 a 20h s’impartiran classes de cuina 
catalana amb thermomix; dissabte a les 
sis de la tarda tindrà lloc una xerrada-de-
mostració sobre l’elaboració d’embotits, 
a càrrec del propietari d’embotits Gori; 
diumenge a les 12h es durà a terme 
un tast de cerveses autòctones amb en 
David Moya del bar 4 Pedres. Com a 
novetat d’enguany, a més, destacarà una 
parada D.O. Badalona, gestionada per la 
Fundació Badalona contra el Càncer, on 
es podrà adquirir Anís del Mono, patates 
Coromines o vi de la Masia de Can Coll; 
tots els beneficis obtinguts aniran desti-
nats a la lluita contra la malaltia.

L’agrupació gallega Agarimos de Badalona 
organitza aquest cap de setmana,
13, 14 i 15 de setembre, la 15a Festa Gale-
ga, oberta a tota la ciutat, que tindrà lloc al 
Parc del Turó d’en Caritg.
L’any passat, l’entitat es va veure obligada 
a prescindir d’aquestes jornades tant sig-
nificatives degut, principalment, a motius 
econòmics. Enguany, tot i que les difi-
cultats econòmiques no han desaparegut, 
l’agrupació ha realitzat “un gran esforç” per 
poder tirar endavant aquesta festa, que por-
ta celebrant des del 1997. Durant els tres 
dies, actuaran diversos grups culturals, no 
únicament gallecs; s’organitzarà una gim-

cana de jocs infantils el dissabte al matí 
i un concurs de dibuix amb una sèrie de 
premis. A més de la resta de mostres musi-
cals, es podrà gaudir de l’orquestra gallega 
Ciudad de Vigo, que actuarà les tres nits. 
Dissabte a mitjanit, però, s’interromprà 
la música per preparar sobre l’escenari la 
queimada amb el seu conxuro, un licor 
típicament gallec, que es repartirà gratuïta-
ment als assistents. Diumenge serà el torn 
d’un altre element gastronòmic autòcton, i 
és que tothom podrà gaudir de la feira do 
polbo, que Agarimos ja realitza cada tercer 
diumenge de mes al seu local, amb el pop 
a la gallega com a plat estrella.

Agarimos celebra la 
seva 15a Festa Galega

El vi de Canyet podria tenir aviat la de-
nominació d’origen. Així ho va anunciar 
el passat cap de setmana la regidora de 
Promoció Econòmica, Comerç, Consum i 
Turisme, Rosa Bertran, conjuntament amb 
el propietari de la masia de Can Coll de 
Canyet, Josep Coll. La notícia es va fer 
pública aprofitant la Festa de la Verema 
que com cada any se celebra a l’esplanada 
i a l’interior de la parròquia de Sant Crist 
de Canyet.  
Enguany la jornada va iniciar d’hora amb 
el repic de campanes que donava pas a la 
celebració de la tradicional Eucarista a la 
parròquia amb la participació de la Coral 
Art i Cultura de Canyet. Els Bastoners de 
Canyet i l’Esbart Sant Jordi amb la seva 
colla infantil va precedir a la trepitjada i 

El vi de Canyet podria tenir 
aviat la denominació d’origen

Foto: Badalona Sardanista
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degustació del raïm de les vinyes del ba-
rri. La festa va finalitzar amb el dinar de 
germanor i el concert ‘Somni del cel’, a 
càrrec de Lluís Platero. 
Unes 200 persones van gaudir d’una de 
les festes amb més tradició de la ciutat 

i van tornar a casa amb el dolç regust de 
saber que, després de perseguir-ho des 
de 2006 amb molt de treball i insistèn-
cia, el vi de Can Coll podria rebre ben 
aviat la seva pròpia etiqueta denominació 
d’origen.
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